
Menighedsrådsmøde 
Nygårdskirken 

Onsdag den 27. november 2024 
Kl. 19.00 – 21.30 

Indkaldt til møde: Jan Hein Baskjær, Lotte Petersen, Annette Rilstoft, Pernille Meyer 
Rasmussen, Christa Bue Dahl,  Jørgen Bonne, Naja Skovlund, Finn Christensen, Jannik Larsen, 

Tabitha Burrell og Lis Withøft Larsen. 
Afbud fra:  Tabitha. 

 Menighedsrådet har underskrevet referatet. 
1: Kommentarer til seneste referat 2,5 
min. 

- 

2: Valg af ordstyrer 2,5 min. Lotte  
 

3: Formandskabet v /Formanden(20 min) 
 
Grundlæggende orientering: 
 
Diskussion og beslutning: 

 

Jan takker for de sidste fire år i 
menighedsrådet. 
 
Gengældt tak fra alle. 
 
Og tak for gaverne til os der ikke længere 
skal være med. 
 

4: Medarbejder repræsentanten  
 
Grundlæggende orientering:  
 
Diskussion og beslutning:  
 

- 

5: Dagligdagen v/ præsterne, 
kontaktpersonen og andre: (20 min.) 
 
Grundlæggende orientering: 

- Invitation til Biskoppens julekoncert 
30.11.24, kl. 16.00 i Helsingør 
Domkirke. 

 
- Menighedsplejen 

 
 

- Orientering om samarbejde mellem 
provstiudvalget og provstiets sogne 
Om Folkekirke for Kristne med anden 
kulturel og sproglig baggrund end 
dansk i Glostrup provsti. 
 
 

 

 
 
 Orienteret. 
 
 
 
Menighedsplejen vil ikke stå for salg af øl og 
vand til arrangementer.  
 
Lis og Annette har deltaget i mødet den 
30.10.24, spændende emne og godt initiativ. 
Der er brochurer med hjem som lægges i 
kopi rummet, hvis det har interesse at læse. 
Vedtægten blev underskrevet den aften, af 
Annette Rilstoft. 
 



- Menighedsrådet har modtaget 
organistens opsigelse 

 
 
Diskussion og beslutning: 

- Forslag til indsamlingsformål 2024 -
25, til godkendelse. 

 
- Brøndbystrand kirke har inviteret til 

40 års fødselsdag, 1. søndag i advent, 
gør vi noget i den forbindelse? 
 

- Julegaver til personalet 
 

 
 

 

Menighedstådet har modtaget organistens 
opsigelse, således stopper han, og gå på 
pension, med udgangen af marts 2025. 
 
 
Forslaget til indsamlingsformål blev 
enstemigt godkendt. 
  
Vi ønsker tillykke med dagen. 
 
 
 
MR har besluttet at give julegaver til 
personalet. J. Bonne sørger for indkøb. 
Der indkøbes i henhold til gavecirkulæret. 

 Pause 10 minutter  
 
6: Økonomi og regnskab v/Jørgen 30 min. 
 
Grundlæggende orientering: 

- Kollekt 
 
 
 

- Status på økonomi 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Budget 2025 
 
 

- Regnskabsinstruks, status 
 
 
 
 
Diskussion og beslutning: 

 
 
 

 
 
 
 
Kollekt gennemgåes næste gang, da det ikke 
har været muligt at trække statistik via KAM 
til denne gang. Men det ser fint ud. 
 
3. kvartalsrapport fra KAM er kommet. Vi 
har et underskud. Størstedelen af 
underskudet skyldes, de ikke budgeterede, 
ekstra kirketjenertimer.  
MR godkender 3. kvartalsrapport. 
 
J. Bonne gennemgik budgetformålet. 
Vi er fortrøstningsfulde. 
 
Der er nu afsat midler til varme i budgettet. 
 
 
Instruksen er endnu ikke færdiggjort. Vores 
nye administrator hos KAM, Else Marie, 
kommer og hjælper J. Bonne med at skrive 
den 
 
 
 

 



 
7: Kirkecenter udvalg v/Jan 30 min. 
 
Grundlæggende orientering: 

- Ny belysning i konfirmand stuen. 
 
 
Diskussion og beslutning: 
 

 
 
Der er nu sat ny belysning op. Det gør den 
forskel der var ønsket. 

Pause 5 min.  
8: Kirkeværge v/Lotte 10 min. 
 
Grundlæggende orientering: 

- Status på kirkens tag 
 
 
 
 

- Status på varmeanlæg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Snerydning 

 
 
Der er forsøgt indhentet tre tilbud. 
Vi har modtaget et, den 7.11.24, fra firmaet 
ZAK.  
Vi vil kontakte forsikringen og spørge om 
det er ok at gå med det tilbud. Lotte gør det. 
 
Godt møde med Koorsgaard i går, der er 
blevet aftalt rammer for udbudsmateriale, 
inden det sendes i udbud bliver det 
gennemgået i MR.  
 
Der skal laves en skriftlig aftale, som 
Koorsgaard udarbejder og sender til MR til 
godkendelse. 
 
Der bliver tale om totalentreprise. 
 
Der er lagt op til at det bliver lavet fra medio 
juni til medio august. 
 
Der skal tales med organisten om hvad der 
er vigtigt at tage højde for ifht. orglet. Der vil 
blive sat en støvvæg op, således der 
kommer så lidt som muligt ind. Organisten 
kontakter orgelfirmaet og spørger hvad vi 
gør bedst, for at passe på orglet. 
 
Hverdagens kirkelige handlinger, skal 
formentlig foregå i en anden kirke, i 
perioden.  
Højmesser kan formentlig foregå i kirken, 
med begrænset adgang.  
 



 
 
 
 
 
 
Diskussion og beslutning: 
 
 

Mads Kirkebredegaard, kommer og rydder 
og salter parkeringspladsen for os, hvis der 
kommer sne. Der bliver også ryddet og 
saltet foran kirken 
Ved nattefrost er det fortsat kirketjenernes 
opgave at salte. 
 
 

9: Grøn kirke udvalg v/Pernille (10 min.) 
 
Grundlæggende orientering: 
 

Diskussion og beslutning: 
 

- 

10: Aktivitetsudvalg v/Lotte (10 min.) 
 
Grundlæggende orientering: 
 
Diskussion og beslutning: 

 
- 
 
 
 
 

11: Kirkeministeriet, Provsti m.v. - 
 
Grundlæggende orientering: 

- Budgettet 2025 
 

- Budgetoverskridelser i 2. 
kvartalsrappport 

 
 
 
Diskussion og beslutning: 

 

 
 
Provstiudvalget har godkendt budgettet 
uden afstemning. 
 
Fremsendt forklaring er taget til 
efterretning. 

12: Eventuelt 5 min.  
13:Punkt for lukkede døre v/Christa  
(Rykkes op hvis der ikke er tilhørere) 
 
Grundlæggende orientering: 
 
 
Diskussion og beslutning: 
Her er behandlet 7 punkter. 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



 
 
Godkendelse af referat 27.11.25:  

Navn: Underskrift: 
Jan Hein Baskjær, Formand 
 

 

Lotte Petersen, Næstformand og Kirkeværge 
 

 

Jørgen Bonne, Kasserer 
 

 

Christa Bue Dahl, Kontaktperson 
 

 

Pernille Meyer Rasmussen, MR-medlem 
 

 

Annette Rilstoft, MR-medlem 
 

 

Finn Christensen, MR- Medlem 
 

 

Naja Skovlund MR- medlem 
 

 

Tabitha Burrell Præst 
 

 

Lis Withøft Larsen Præst 
 

 

 
 


